
 

 

 

 

 P R O C E S    V E R B A L  , 

 

          Incheiat azi  20.07.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  Consiliului   
local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  din  
cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei Leleasca , 
Judetul Olt ,  cu  nr. 132  din  data  de 14.07.2018 . Din  consultarea condicii  de prezenta  
rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 consilieri  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   de  
hotarire inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

        DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  cum  ati  
fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  urmatoarea  
ordine  de  zi ;  

    1). Proiect  de  hotarire  referitor    la  incheierea executiei  bugetare  pe  trimestrul II 
2018.                 

               Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

               Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil 

2). Proiect  de  hotarire  referitor la acordare mandat special Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară ”Oltul”. 

               Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

               Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil 

3). Proiect  de  hotarire  referitor la inchirierea  prin  licitatie  publica a  spatiului  in  
suprafata  de 75 m.p. , cladire Bufet Toneşti - situat pe  strada Cuptorului  ,  nr.  63 A , sat 
Toneşti ,  Comuna Leleasca , Judetul Olt ; 

Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                Prezinta  - Gioarsa Ionel - Administrator  public 

4). Proiect  de  hotarire referitor la aprobarea Regulamentului Intern  de acordare  a 
voucherelor de  vacanta pentru  functionarii publici  si personalul contractual  din  cadrul  
aparatului  de  specialitate al Primarului  comunei Leleasca , Judetul Olt . 

                Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil 

         5). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  
Judetului  Olt .  



                Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

         6). Sesizari , petitii , interpelari 

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  
sufera  aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  
215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  
completarile  ulterioare  cu  referire  la  existenta  raportului de  specialitate al   
compartimentului de resort  al  Primariei  care  se  constituie in  urgenta .  

1) . Proiect  de hotarire  privind modificarea  cotizatiei lunare pentru  organizarea si  
execitarea functiei  de audit  public  intern . 

              Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

              Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil 

 Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost completata  : 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         
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  In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9  voturi  pentru , - voturi  
impotriva -  abtineri  . 

 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  Legea 
nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  
completarile  ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia 
, Gioarsa  Ionel , Paunescu  Ioana ;  

In  calitate  de  invitat ,  potrivit  invitatiei cu  nr. 2178 din  data  de 19.07.2018 , 
participa  la lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi  si  d-na  STROE  CARMEN-FLORINA , 
Director  al  Şcolii Gimanziale  Leleasca , Judetul Olt .   

Şedinta fiind  publica  participa  si  dl. STROE  ŞTEFAN - director  al  Şcolii 
Gimnaziale Spineni , Judetul Olt .  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia Consiliului  
local  procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  15.06.2018 ,  in  

conformitate cu  art.  42 ,  alin. 5  din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  
locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  anterioare ? 



         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare asa cum  a 
fost  insusit . 

         Cine  este  pentru ?      9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?       -    voturi   

        Dl. NEGREANU  ION   a  fost  ales   presedinte  de  sedinta  prin   hotarirea  nr. 21  din  
data   de  16.05.2018  si  il   rog  sa  preia  lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi .  

        Dl. NEGREANU ION   – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  lucrarile 
sedintei  de  azi . 

        Se   intra  in  ordinea de zi si  se  prezinta  proiectele  de  hotarire   inscrise  pe  ordinea  
de  zi .  

       - D-na  PAUNESCU  IOANA - prezinta  incheierea  contului  exercitiului  bugetar  pe  
trimestrul II 2018 , facind  astfel  o  sinteza a  sumelor  pe  capitole  si  subcapitole cu  planul  
propus  prin  bugetul  de  venituri  si  cheltuieli  aprobat  initial si  sumele la  trim. I  si  trim. II  
2018 ,  precum  si  procent de  realizare ,  atit  la  venituri  cit  si  la  cheltuieli ,  material  ce  a  
fost  distribuit  catre  toti  consilierii  locali . 

       - D-na  BOBEICĂ SALOMIA   si dl. POPONETE  DUMITRU   adreseaza  d-nei  
PĂUNESCU  IOANA  - felicitari  pentru  modul in  care  a  fost  prezentat materialul , asa 
cum  a  fost  solicitat in  mai  multe  rinduri  . 

        Dupa  prezentarea tuturor  materialelor  inscrise  pe  ordinea  de  zi , d-l NEGREANU  
ION   - Presedintele  de  sedinta  solicita  inscrieri  la  cuvint ; Adreseaza   rugamintea  ca 
discutiile  purtate sa  fie  strict  la  obiect si  canalizate pe punctele  inscrise pe  ordinea  de  zi . 

        Se  inscriu  la  cuvint   urmatorii  consilieri ;  

        - BOBEICĂ  SALOMIA - aduce  la cunostiinta  unele  nemultumiri ale  cetatenilor  in  
urma  vizitelor  din  teren  si  anume : In satul Toneşti , strada Vătaşeşti ,nu  exista  iluminat  
public . Sa  nu  se  faca  discreditare intre cetatenii  localitatii . 

       - Dl. Primar intervine  si  arata ca nu cunoaste ca  pe  stada Vătăşeşti sa  nu  functioneze  
iluminatul  public , aceasta  strada  este  cea  mai   luminata ,  exista  bec  din  doi  in  doi   
stilpi si  chiar aici  nu  am avut  nici  un  fel  de probleme pina  acum . Va  aduc  la cunostiinta 
ca  in  satul Ursi  nu  exista iluminat  public de 3 saptamini  din  cauza  unui  contactor  defect 
. S-a  facut comanda  catre  CEZ ,  dar pina  in prezent nu  s-a  intreprins  nimic ,  nu  stim  
care este situatia , nici    in  prezent nu functioneaza .   
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    - Dl. NEGREANU  ION - Presedintele  de  sedinta - adreseaza  rugamintea inregului  
aparat  de  specialitate al  Primarului cu  privire  la  iluminatul  public  stadala  sa se  
multumeasca  toti  cetatenii  din  comuna . 

      - In  continuare  dl.  Presedinte de  sedinta  acorda  cuvintul d-nei  director  al Şcolii  
Gimnaziale  Leleasca - Stroe  Carmen , care  adreseaza rugaminteade  a  se  procura centrala  
termica  de  capacitate  mai  mare care  sa faca fata  la  unitatea  de  invatamin  pe  care  o  
conduce . 

      -  Dl. GIOARSĂ  IONEL  -  administratorul  public - cu  privire  la acest aspect intervine 
si  arata  ca  daca  aceasta  este  solutia  ca  pentru o  uşa  care nu mai  are izolatia de  azbest sa 
luam  o  centrala  noua . Daca Consiliul  local  adopta o  hotarire  in  acest  sens si sunt bani  
prevazuti  in  buget   nu  este impotriva . In  continuare  mai  arata  ca personalul auxiliar de  la  
Scola  Gimnaziala  poate  sa mai  desfasoare  si  alte  activitati ,  ca  de  exemplul ; taiatul  
lemnelor  de  foc , depozitatul  acestora in  magazie ,  cositul  bazei  sportive si  a  curtii  scolii  
si  gradinitei etc. 

         - D-na director al Şcolii Gimnaziale  Leleasca arata  ca  personalul  auxiliar  are  
atributiuni  precise , bine stabilite  prin  fisa  postului . 

        - Dl. NEGREANU  ION - in  legatura cu  procurarea  unei  centrale termice  la  Scoala  
Gimnaziala Leleasca ,  sa  se  faca adresa  catre  un  expert autorizat care  sa confirme ca  
centrala  veche  nu  mai  are capacitatea  de  a  incalzii tot  localul si  care  sa  dea  o  solutie  
pentru procurarea  unei  centrale noua deoarece  nu  este  o  suma  mare .  

        - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - isi  exprima  multumirea ca  va  venii  un  expert care  
sa  stabileasca ca vechea  centrala  nu mai  face fata , acel  referat  trebuie  supus  aprobarii 
Consiliului  local in  vederea  aprobarii  sumei  pentru  procurarea  unei  centrale  noi daca va  
fi  cazul . 

       - D-na director  - STROE  CARMEN - adreseaza  rugamintea  Consiliului  local  ca d-na  
BĂRBULESCU  ELENA sa nu  fie  desemnata  ca  reprezentant  al  Consiliului local in  
cadrul  Consiliului  de  Administratie  al  Scolii Gimnaziale  Leleasca pe  motivul  ca  are o  
colaborare foarte  buna  in  calitatea  pe  care  o  are  in  prezent  de presedinte al  Comitetului  
de parinti . 

      - D-na  secretar - STĂNESCU  CAMELIA  - intervine  si  arata ca desemnarea  
reprezentantului Consiliului  local  in  cadrul Consiliului  de  administratie  al Scolii 
Gimnaziale  Leleasca se va  face  in  momentul  cind Inspectoratul Scolar Olt va  solicita  acest 
lucru si  dupa  ce  va  incepe  noul an  scolar  2018-2019 . 

      - D-na  director - STROE  CARMEN - aduce  la  cunostiinta  Consiliului  local ca este  si  
profesor  de  sport , iar  in  cadrul Scolii Gimnaziale  Leleasca au  amenajat  un  teren  de  
fotbal  si  un  teren  de  minibaschet , dar ne  bucuram  ca  in viitor  in  satul Tonesti  se  va  
construii  un  teren  modern  de minifotbal care  va  putea  fi  folosit  si  de  elevii  nostrii. 
Deasemeni  aduce  la  cunostiinta  Consiliului local ca  dl. BOŞTINARU  VICTOR  si-a  
asumat  responsabilitatea  in  cadrul Consiliului de  administratie al  Scolii Gimnaziale 
Leleasca pentru  a  cosi  terenul  de  fotbal . 

         Considera ca  este costisitor pentru  a  tine scoala  in localitate , daca  nu  exista  scoala 
nu  va  mai  exista  nici  primarie . Avem  cele  mai  mari  efective  de elevi din  toata zona. 
Avem  si  rezultate  foarte  bune  la  invatatura . La  exemenul de  capacitate  din anul  acesta 
numai  doi  elevi  au  promovat ,  din  totalul  de  11 elevi . L numarul  total  de  elevi  pe  care  
il  avem  in  prezent  am  mai  putea  infiinta  un  post  de educator  pentru satul Urşi . 

         Adreseaza  rugamintea Consiliului  local de  a  acorda burse  de  merit elevilor eminenti ,  
acestia trebuiesc  stimulati  intr-un anume fel .Am  avut  elevi  care  au  terminat  cu media  10  



- eleva  Cocoşilă si  eleva  Săpunaru . A  fost  sfirsitul  anului  scolar si la elevii  cu  premii  s-a  
procurat cite  o  carte , diplome , acestia trebuiesc  cumva stimulati si  financiar . 

          - D-na BOBEICĂ  SALOMIA  - adreseaza  rugamintea  d-nei  director  ca  impreuna  
cu tot  personalul de  cadre  didactice din  scoala sa  realizeze  un  program de  activitati  
pentru  sarbatorirea Centenarului pe  perioada  2018-2020 , cu activitati care se  vor  desfasura 
cu Plan , Realizat , Termen. 

        - 04 - 

   La  unitatea  de  invatamint avem  profesori  de istorie , Legea  monumentelor  istorice 
trebuie cunoscuta , aceste  monumente istorice exista  si  pe  raza  localitatii  noastre ,acestea  
trebuiesc  intretinute si  facute  cunoscute pentru  cinstirea eroilor  care  au aparat  tara  cu  
pretul vietii .  

          Are  dreptate  d-na  director STROE CARMEN - avem  copii  cu  medii extraordinare ,  
acestia  sunt  mindria  scolii , mindria comunei , daca  vor  sa  invete  se  poate  si  in  mediul  
rural , de  aceea  propune sa  se  analizeze si  sa  se aprobe  suma  de  cite  500 lei drept  prima  
pentru  elevi .  

         - D-na  director - STROE  CARMEN -  aduce  la  cunsostiinta  ca  Scoala  Gmnaziala  
Leleasca s-a  inscris  in proiectul ,, CURATENIE  IN TOATA  TARA ,, li  se  va  aduce  saci  
menajeri  ,  manusi  pentru  stringerea  gonoaielor si  astfel  adreseaza  rugamintea ca  cine  
vrea  sa  participe  este  binevenit , dar autoritatea  administratiei  publice  sa  se  gindeasca  
unde  se  va  depozita  gunoiul  strins . 

       - Dl. Presedinte  de  sedinta - NEGREANU ION - acorda  cuvintul  d-lui STROE  
ŞTEFAN - avind  calitatea  de participant  la  sedinta  Consiliului  local  de  astazi , fiind 
director  la Scoala  Gimnaziala Spineni , Judetul Olt ,  care  expune  unele aspecte  legale  de  
activitatea  profesionala, astfel  : 

                 - a solicitat   sprijin  din  partea S.C. RENCI  SRL  pentru  dotari  la  scoala  Spineni  
,  aceasta  a acordat uniforme  si  tricouri pentru  toti  elevi  scolii . 

                  - a solicitat   sprijin  din  partea OMV PETROM , respectiv PAŞOL  
CONSTANTIN - care  a pus  la  dispozitia Scolii Spineni  o  Centrala  termica  de   capacitate 
mare. 

                 - un  numar  de  6   elevi  vor  merge  in  tabara  la  Baile  Herculane ;  

                 Acelasi  lucru  se  poate  face  si  pentru Scoala  Gimnaziala  Leleasca si  isi  arata  
disponibilitatea  de  a merge  la  cele  doua firme  ,  impreuna  cu  salariatii din  cadrul 
Primariei in  vederea  acordarii  anumitor facilitati   .  

        Trece  in  revista  realizarile  facute  prin diferite  donatii : - 2 microbuze  ; 2 centrale  
termice ,  iar  in  data  de  8 septembrie  se  organizeaza ,, ZIUA  COMUNEI ,, si  astfel  
adreseaza  invitatia  tuturor  de  a  participa  la  aceste  festivitati . 

         - Dl. NEGREANU  ION - presedintele  de  sedinta acorda  tot  sprijinul Scolii 
Gimnaziale  Leleasca in  vederea  gasirii de  solutii pentru procurarea  unei  centrale  termice  
noi . 

         - Dl.  MILITARU  CONSTANTIN - nu  intelege  de  ce  in  momentul  de  fata  
discutam de  reprezentantul Consiliului  local  in  cadrul Consiliului  de  administratie al Scolii 
Gimnaziale  Leleasca cind  nu  s-a  inceput  noul  an  scolar ,  nu s-a  facut  solicitare din  
partea Inspectoratului Scolar Judetean Olt , la  momentul  oportun  se  va  stabilii in  
consecinta . 



          Considera  ca  intre  Scoala  si Primarie sa  nu  existe  discutii  contradictorii din  contra  
trebuie  sa  existe colaborare ca  activitatea sa  se  desfasoare  in  conditii  bune  si  foarte  
bune . 

         - Dl. NEGREANU ION - presedintele  de  sedinta ,  se  declara  multumit  de activitatea  
Scolii Gimnaziale  Leleasca .  

         - Dl. BRUMARU  COSTINEL - arata  ca  nu este  de  acord  cu acel  stimulent  finaciar  
pentru  elevii  meritosi ,  deoarece  aici este  meritul  parintilor  ,  acesti  au  cheltuit  banii  pe  
meditatii deoarece  profesorii la  clasa  nu  se  implica  cu  nimic ,  activitatea  acestora  fiind  
O . 

         - D- na  director STROE  CARMEN impreuna  cu  şotul STROE ŞTEFAN , cer  
permisiunea Consiliului  local  de  a  se  retrage  de  la  lucrarile  sedintei  de  azi . 

         - Dl. NEGREANU ION - presedintele  de  sedinta - incuviinteaza retragerea de  la  
lucrarile  sedintei Consiliului  local  de  astazi . 

         In  continuare  da  citire art.  128 din  Legea  nr.  215/2001 , privind   administratia  
publica  locala  ,  republicata , cu  modificarile  si  completarile  ulterioare ,  privind 
respunderile Consiliului  local .  

         - Dl.  POPONETE  DUMITRU - in  ceea  ce  priveste procurarea  centralei  termice  la  
Scoala  Gimnaziala  Leleasca nu  poate  fi  de  acord fara  acel  referat intocmit  de  un  
personal  specializat ca  veche  centrala  termina  nu  mai  este  in  parametrii  optimi  de  
functionare . 
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   Cu  privire  la  siteza  contului  de  executie  prezentat  are  totusi  un  semn  de  
intrebare la  capitolul 68.10.03 - contributii - de ce procentul de  realizare nu  este  50 % . 

          - D-na  contabil  PĂUNESCU  IOANA -  raspunde - echilibrarea  bugetului  se  face  in  
functie  de  sumele  defalcate alocate . 

          - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - sumele  prezentate  astazi prin  sinteza  la contrul  
de  executie ,  reflecta  realitate ,  sunt  transparente  , cifrele  se  publica pe  pagina  de  
internet  a  institutiei .  

          - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - pune  in  discutie situatia salariala  a  d-lui 
ALEXANDRU  DUMITRU - indeplinind  functia  de  PAZNIC , de ce  il lipsesc ani  din 
vechimea  in  munca  ? 

         - D-na  PĂUNESCU  IOANA  - raspunde -  cu  citiva  ani  in urma  am  avut incadrat   si  
un  alt  salariat pe  nume  ALEXANDRU  IONsi astfel in  declaratiile  depuse  la  Casa  de  
Pensii CNP-ul  a  fost  preluat inversat , dar  gresala  a fost  remediata . 

        - Dl. NEGREANU ION - avertizeaza Primarul  ca  persoana  desemnata  cu  controlul  
financiar  preventiv sa  faca  parte  si  din  comisia  de  selectare  a  ofertelor .  

         Recomanda  ca vouchere  de  vacanta sa  primesca  si  salariatii  incadrati  la  Sistemul  
de Alimentare cu Apa . 



         - Dl. POPONETE  DUMITRU - adreseaza intrebarea - de ce personalul angajat  la  
Sistemul de Alimentare  cu Apa nu are  bani  de  salarii ? ( in  conditiile  cind  energia  
electrica este  decontata  de  SC FREE RANGE  ECO S.R.L.) . 

        - D-na  contabil  PĂUNESCU  IOANA - contabil - raspunde- incasarile  sunt mici , pretul  
la  apa  este mic ,  iar  contributiile  lunare  sunt enorme(contributii  asigurari sociale , SGA- 
apa  subterana ; apa  extrasa , etc ) ; 

         - Dl.  GIOARSA  IONEL  - ADministratorul  public ,  supune  atentiei  dv.   urmatoarele 
documente  si  anume : 

               1). -  somatia  din  partea  SC TOPOGRAPHICA S.A care  solicita  decontarea  
sumei  reprezentind  contravaloare lucrarilor efectuate  prevazute  de  Legea  nr.  165/2013- 
inventarierea  terenurilor  agricole . 

              - Dl. POPONETE  DUMITRU - suma  poate  fi  decontata numai  dupa  prezentarea  
unui  raport  din  partea  compartimentului  de  specialitate  al  Primariei ,  deoarece  are  
cunostiinta ca lucrarea  a  fost  de slaba  calitate , datele si lucrarea  a  fost facuta  in  mare  
parte  de catre  personalul  specializat  din Primarie  ,  iar firma  a  contribuit foarte  putin  si  
vrea  sa  ia  bani . 

               Supusa  dezbaterii membri Consiliului  local  nu  sunt  de  acord  cu  decontarea  , 
avind  in  vedere  faptul ca  lucrarea  a  fost  de prosta  calitate . 

              - D-na  secretar - STANESCU  CAMELIA  - intervine  si  arata  ca lucrarea  buna  
sau  rea  a  fost  depusa  la  OCPI  , a  primit  avizul favorabil chiar  de  la  ANCPI  Bucuresti . 

2) . - factura de  plata  privind  evaluarea  patrimoniului comunei care  se  
intocmeste din  trei  in  trei  ani . Supusa  la  vot propunerea de  decontare  este  aprobata  cu 
un  numar  de  9  voturi  pentru . 

3) - somatia din  partea ANAF pentru plata  unor contributii  datind  din  anul  2008 
- reprezentind  contributii  nevirate  care  se  ridica  la  suma  de  34.000  lei . Supusa 
dezbaterii membri Consiliului  local  nu  sunt  de  acord  cu  virarea  sumelor  catre  ANAF , 
fiind o problema  care  troneaza  de aproximativ  10  ani ,  exista  si  penalitati  de  intirziere , 
care se  pot  plati de  persoanele  responsabile cu  sarcini  in  acest  domeniu .  

 Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  se  supun  
spre  aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

- referitor  la  incheierea executiei  bugetare  pe  trimestrul II 2018 ,  care  este  
aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   
nr.  25  din 20.07.2018 .  
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- referitor   la acordare mandat special Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
”Oltul” ,  care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  
devenind  astfel   hotarirea   nr.  26  din 20.07.2018 .  



- referitor    la inchirierea  prin  licitatie  publica a  spatiului  in  suprafata  de 75 m.p. , 
cladire Bufet Toneşti - situat pe  strada Cuptorului  ,  nr.  63 A , sat Toneşti ,  Comuna 
Leleasca , Judetul Olt ,  care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ 
abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  27  din 20.07.2018 .  

 -  referitor la aprobarea Regulamentului Intern  de acordare  a voucherelor de  
vacanta pentru  functionarii publici  si personalul contractual  din  cadrul  aparatului  de  
specialitate al Primarului  comunei Leleasca , Judetul Olt ,  care  este  aprobat cu  9  voturi 
pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  28  din 
20.07.2018 .  

- referitor la   modificarea  cotizatiei lunare pentru  organizarea si  execitarea functiei  
de audit  public  intern  , care  este  aprobat cu  8   voturi pentru ,  1  voturi  impotriva ( d-na  
Bobeica  Salomia )  __ abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  29  din 20.07.2018 . . 

  Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  30.08. 2018 ,  cu  
urmatoarea  ordine  de  zi ; 

   1). Proiect  de  hotarire  referitor la aprobarea Planul  de  gospodarire comunala pentru  
anul 2018. 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Gioarsa  Ionel - Administrator  public 

       2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  
Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       3 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise pe  ordinea de  
zi ,  declara inchise  lucrarile sedintei  ordinare a Consiliului local  al  comunei Leleasca , 
Judetul  Olt . 

             Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

 

              Presedinte   de  sedinta ,                                                              Secretar ,   

                                                 

I.  Negreanu                                                                         C. Stanescu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


